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zwracam sig z uprzejm4 pro$bq w imieniu mieszkaricow

osiedla Kazimierza Wielkiego, o wytyczenie przej6cia dla pieszych

i zbudowanie Swiatla wzbudnego na ulicy Aieja Kazimierza Wielkiego

przy przrystanku autobusowym linii nr 19 [w kierunku tamy] migdzy ulicami

Spokojn4 a Rybnickq na wysokoSci zakladu Novol'

Niezbgdna jest r6wniez wiata przystankowa dla oczekujqcych na autobus

linii nr 19.

PrzejScie dla pieszych jest bardzo potrzebne dla mieszkaric6w okolic

i os6b prryjezdzai4cych w niedzielg na targ'

Bgdzie potrzeba wyciEcia przydroznych krzew6w w celu poprawienia

widocznoici, wia6ciwego omakowania drogi a w przyszlosci naleLy uwzglgdnic

w budzecie miasta budowq chodnikow.

Zdecydowanie to przej$cie dla pieszych poprawibezpieczeristwo w tym

miejscu, ztftaszczadla dzieci i mlodzieiry doiead2aj4cych do szk6l.

uprzej mie proszg przed odporvied ziq nat4 interpelacj I szanown4 Kom isj I

ds. Bezpieczeflstwa Ruchu Drogowego o wizjg lokaln4,heby na miejscu

prawdziwie ocenii jak wazne jest przejscie dla pieszych przy przystanku

autobusowyrn. Tym bardziej, ze priorytetem jest bezpieczenstwo mieszkancow'

Uprzejmie proszq Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'

Z powaLaniem

Mariola Gawlowska


